
Room 201, Floor 2, Kam Sang Building, 

255-257 Des Voeux Road Central, Hong Kong.

SWSL ’s Data Protection Officer.

向中富證券資料保護專員索取。

We hereby consent to the contents of the PICS.  我們謹此同意該聲明的所有內容。

reward, loyalty or privileges programmes or donations and contributions for charitable and/or non-profit making purposes.

出之捐款及捐贈。

reward, loyalty or privileges programmes or donations and contributions for charitable and/or non-profit making purposes.

作出之捐款及捐贈。

Primary Client’s Signature 主要賬戶持有人簽署 Secondary Client’s Signature 聯名賬戶等二持有人簽署

Client Name Date Joint Client Name Date

客戶名稱 日期 聯名客戶名稱 日期

This document forms a part of the PP & PICS.   Terms used in this document shall have meanings as defined in the PP & PICS.

本文件乃該聲明的一部份。在本文件中使用的詞彙的含義按該聲明的定義為準。

direct marketing without any charge.

中富證券必須停止使用客戶的個人資料作直接促銷用途，費用全免。

The Data Protection Officer 資料保護專員

SR Wealth Securities Limited 中富證券有限公司

201, 2/F Kam Sang Building 香港德輔道中255-257號

255-257 Des Voeux Raod, Hong Kong 錦甡大廈2樓201室

Tel : (852) 3160-8493 電話: (852) 3160-8493

Fax : (852) 3160-8444 傳真: (852) 3160-8444

For Office Use Only Reviewed By Input by Checked by

此部份由本公司填寫 審閱人 資料輪入人 審核人

Date 日期 Date 日期 Date 日期

If subsequent to giving the above consent, a client wishes to withdraw his/her consent, the client may send written notification to SWSL’

s Data Protection Officer by mail or fax to the address or fax number below. SWSL shall then cease to use the client’s personal data in

如客戶在作出以上同意後，希望撤回同意，客戶可以書面方式通知中富證券資料保護專員，其地址及傳真號碼如下。此後，

We hereby consent the use of my/our personal data by SWSL in direct marketing for financial, securities, commodities, derivatives,

investment, financing, insurance, MPF/ORSO, wealth management, investor education and related services, products and facilities,

We do not consent to the use of my/our personal data in direct marketing for financial, securities, commodities, derivatives,

investment, financing, insurance, MPF/ORSO, wealth management, investor education and related services, products and facilities,





We, the undersigned, have read and understood the contents of the Privacy Policy & Personal Information Collection Statement (“PP &

PICS”) of SR Wealth Securities Limited (“SWSL”). We acknowledge receipt of a copy of the PP & PICS and that the most up-to-date

version of the PP & PICS is available for download from SWSL’s website at http://www.srsl.com.hk or upon written request made to

我們，下述簽署客戶/聯名客戶，已閱讀過及明白中富證券有限公司 (“中富證券”) 的私隱政策與個人資料收集聲明 (「該聲

明」)。我們確認已收妥該聲明的副本及知悉最新版本的聲明可於中富證券之網站 http://www.srsl.com.hk 取覽或以書面方式

我們同意中富證券使用我們的個人資料於直接促銷金融、證券、商品、衍生產品、投資、信貸、保險、強積金／職業退

休計劃、財富管理、投資者教育及相關服務、產品及設施，獎賞、年資獎勵或優惠計劃或為慈善及／或非牟利目的而作

我們不同意中富證券使用我們的個人資料於直接促銷金融、證券、商品、衍生產品、投資、信貸、保險、強積金／職業

退休計劃、財富管理、投資者教育及相關服務、產品及設施，獎賞、年資獎勵或優惠計劃或為慈善及／或非牟利目的而

香港德輔道中 255-257號 錦甡大廈 2 樓 201 室

Tel 電話 : (852) 3160 8492 Fax 傳真 : (852) 3160 8444

CLIENT’S DECLARATION FOR DATA PROTECTION

客戶個人資料保障聲明

香港聯合交易所有限公司交易所參與者

Participants of Stock Exchange of Hong Kong Ltd.
證監會中央編號 SFC CE No.: BHF761


